
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 17. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 420
Ministeren bedes i forlængelse af svar på TRU alm. del spørgsmål 288 om
det planlagte ansøgningsforløb vedrørende refusionsmodel for jernbaneope-
ratører ved overgangen til ERTMS oplyse, hvorfor der næsten 11 måneder ef-
ter indgåelsen af denne aftale endnu ikke er blevet ansøgt til EU-Kommissio-
nen om godkendelse af den danske model for denne refusion?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mike Legarth (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mike.Legarth@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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